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Zastupitelstvo města Čáslavi 
 

ZÁPIS ze IV. zasedání konaného v pondělí, 09.09.2024 na Nové scéně Dusíkova divadla v Čáslavi 
(adresa: Masarykova 194, 286 01 Čáslav) 

 

Přítomni: 
Starosta: Ing. Jaromír Strnad 
Místostarostka: Mgr. Renata Vaculíková 
Místostarosta MUDr. Ervin Petrikovič 
Radní: Ing. Zdeňka Nezbedová, Ing. Josef Ruml, Mgr. Jiří Žaloudek 
Zastupitelé: Ing. Drahomír Blažej, MBA Mgr. Václav Drda, RNDr. Tomáš Hasík, Ing. Jiří Havlíček MBA, Jiří Honzíček, 
Martin Horský, Mgr. Martin Jusko, Mgr. Daniel Mikš, JUDr. Vlastislav Málek, Vojtěch Nezbeda, MUDr. Ctibor Provazník, 
Bc. Alice Vavřinová 
Tajemník MěÚ: Ing. Martin Ronovský, DiS. 

Omluveni: radní MUDr. Provazníková, zastupitelé Mgr. David Tichý, Mgr. Filip Velímský Ph.D. 
Předsedající: Ing. Jaromír Strnad 
Hosté:  
 

Zahájení 
Zasedání ZM zahájil starosta města v 17:00 hodin a přivítal všechny přítomné.  
Konstatoval, že zasedání bylo svoláno v souladu se zákonem o obcích, občané byli informováni o místě, době a 
navrženém programu zasedání způsobem v místě obvyklém, tj. plakáty na plakátovacích plochách a na úřední desce 
městského úřadu, po dobu nejméně 5 dní před konáním zasedání. Pozvánka visela ještě v okamžiku konání zasedání. 
Upozornil dále, že ze zasedání je pořizován zvukový záznam, který bude po anonymizaci zveřejněn na stránkách 
městského úřadu a jako již tradičně, po několik jednání zastupitelstva, je toto zasedání i v přímém přenosu veřejně 
vysíláno. 
Sdělil, že zprávy na dnešní jednání byly zveřejněny 5 dní před konáním zasedání na úřední desce městského úřadu. 
Uvedl, že zápis z minulého zasedání ZM, který je uložen na sekretariátu městského úřadu, ověřili Ing. Zdeňka Nezbedová 
a Mgr. David Tichý a nikdo ze členů zastupitelstva města k němu nevznesl připomínku.   
Starosta dále sdělil, že je přítomno 17 členů zastupitelstva města a dnešní zasedání je tudíž usnášení schopné. 
 

Starosta dále navrhl, aby dnešní jednání probíhalo pomocí elektronického systému. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování:  
pro: 15                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo: 2 
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník Ing. Josef Ruml 

Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová   
 

NEHLASOVALO: 

 Martin Horský Mgr. Jiří Žaloudek     

Návrh byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/75/2024 
 
 

17:02 hod. – příchod zastupitele Drahomíra Blažeje. 
 

Jako ověřovatele dnešního zápisu starosta navrhl JUDr. Vlastislava Málka a Mgr. Jiřího Žaloudka. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování:  

pro: 16                                                    proti:                                   zdrželo se: 2                                              nehlasovalo:  
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PRO:  

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 
 

ZDRŽELO SE: 

JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Jiří Žaloudek     

Ověřovatelé dnešního zápisu byli schváleni, přijato usnesení číslo ZM/76/2024 
 
Za členy návrhové komise starosta navrhl pana Jiřího Honzíčka a pana Martina Horského. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování: 
pro: 16                                                   proti:                zdrželo se: 2                                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník Ing. Josef Ruml 

Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Jiří Žaloudek 
 

ZDRŽELO SE: 

 Jiří Honzíček  Martin Horský     

Členové návrhové komise byli schváleni, přijato usnesení číslo ZM/77/2024. 
 
Následným bodem bylo schválení programu jednání.  
Program: 
01_Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZM – 10.06.2024 
02_Dotazy a připomínky občanů 
03_Informace o aktuální situaci v Městské nemocnici Čáslav 
04_01. Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu za květen - červenec 2024 
05_02. Rozpočtové opatření č. 4/2024 
06_03. Obecně závazná vyhláška (novela zákona č. 338/1992 Sb., o dani z nemovitých věcí) 
07_04. Bezúplatný převod poz. parc. č. st. 3831_SVJ Pražská 1621-1625 
08_05. Plán společných zařízení_Pozemkové úpravy v k.ú. Rohozec u Žehušic a Chotusice 
09_06. Kontrolní výbor _ Kontrola plnění usnesení rady města ze II. pololetí roku 2023 
10_07. Kontrolní výbor _ Kontrola odpadového hospodářství města Čáslavi 
11_08. Směrnice S-01, revize č. 3 - Odpovědnost odborů MěÚ za paragrafy a položky rozpočtové skladby; 
              Směrnice S-14 - Pravidla pro sestavování, čerpání a úpravy rozpočtu, pro kontrolu rozpočtových opatření a pro sestavení závěrečného účtu 
12_Dotazy a připomínky zastupitelů 

 

Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování:  
pro: 18                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr. Ctibor Provazník Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Jiří Žaloudek     

Program dnešního zasedání byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/78/2024. 
 

Následně starosta uvedl, že dnešní jednání bude probíhat ke každému bodu zvlášť a na konci každého bodu bude 
přijato usnesení. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 
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Hlasování:  
pro: 18                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr. Ctibor Provazník Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Jiří Žaloudek     

Program dnešního zasedání byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/79/2024. 
 

Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZM – 10.06.2024 
Starosta předložil usnesení č.j.: MěÚ/33241/2024/SEK ze dne 10.06.2024. 
 

Nikdo se do rozpravy k tomuto bodu nepřihlásil. 
 

Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání ZM – 10.06.2024. 
 
Dotazy a připomínky občanů 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Občanka Ilona N. se dotazovala, zda město uvažuje o přezkumu závazného stanoviska (k posouzení vlivů provedení 
záměru na životní prostředí - Rozšíření centra komplexního nakládání s odpady Čáslav), které vydalo Ministerstvo 
životního prostředí, vlastním odborníkem na životní prostředí? 
Starosta odpověděl, že nepředpokládá, že by se dané přezkoumávalo, neboť se proti tomu nelze odvolat.   
Občanka Ilona N. poděkovala všem, kteří se v této „kauze“ angažovali. Dále uvedla, že se s daným dá ještě pracovat, a 
že tímto to určitě nekončí. 
Dále se dotazovala, kdy budou občané informováni o výhodnosti daného stanoviska? 
Starosta odpověděl, že se chystá článek do Čáslavských novin. 
 

Občan Pavel V. se dotazoval zastupitele V. Málka, v souvislosti s jeho výrokem na facebooku, kde uvedl, že  podal žalobu 
na město Čáslav za pana tajemníka MěÚ Čáslav, a v souvislosti s vydaným Rozsudkem Krajského soudu v Praze ve věci 
žaloby města Čáslav na ředitele KÚSK pro neudělení souhlasu s odvoláním tajemníka pana M. Ronovského, kde bylo, 
mimo jiné, uvedeno “Žalobce (město Čáslav) má proto právo na to, aby funkce, které jsou jejími zaměstnanci 
vykonávány, byly vykonávány osobami řádně plnícími jejich povinnosti. V důsledku neudělení souhlasu, je žalobce 
nucen nadále ve funkci tajemníka zaměstnávat osobu, která je k výkonu této funkce zjevně nezpůsobilá.“ 

1. Jak se zasadí o respektování tohoto závěru soudu?  
2. Jak vysvětlí, že nerozpoznal dříve nezpůsobilého člověka vykonávat funkci tajemníka a město nutil ho 

zaměstnávat (od roku 2019, kdy si ho vybral jako svoji „pravou ruku“)? 
Zastupitel V. Málek uvedl, že na facebooku pouze konstatoval, nikoliv, že se chlubil. 
Dále uvedl: „Nezlobte se, Váš dotaz je naprosto nesmyslný. Jak já mám se zasadit o něco, co mi nepřísluší, vůbec o čem 
mi nepřísluší rozhodovat. Já myslím, že o tom, kdo zastává funkci tajemníka může rozhodnout jedině starosta ve fázi, 
kdy ho jmenuje a posléze o tom může rozhodnout starosta, který se rozhodne ho odvolat a k tomu potřebuje souhlas 
krajského úřadu. 
Já tady nebudu komentovat nějaký výňatek z rozsudku, který tady čtete a citujete. A já se tady nebudu vyjadřovat 
k tomu, jak bych se měl o co zasazovat, protože mě žádné takové věci nepřísluší. Já jsem řadový zastupitel a nemám 
žádné právo rozhodovat o tom, kdo bude zastávat v nynější době funkci starosty, pardon, funkci tajemníka. Takže nevím 
vůbec, kam svým dotazem směřujete?“ 
Následně se k danému ještě občan Pavel V. vyjádřil, stejně tak zastupitel V. Málek. 
Občan Pavel V. ještě doplnil, že byla podána kasační stížnost, která se týká i dlouholeté činnosti V. Málka jako 
placeného právníka města. Zpochybňuje, že dlouhá léta bral peníze od města za základní právní úkony. Uvedl, že pokud 
nejvyšší správní soud tuto připomínku bude akceptovat a označí ji za správnou, měla by se činnost V. Málka zpětně 
podrobit detailnímu auditu. 
Zastupitel V. Málek uvedl, že město má kromě svého právního zástupce ještě další externí právní zástupce, nechápe 
tedy, proč on je nyní osočován a proč by měl být podroben nějakému auditu. 
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Do diskuse se připojil radní J. Ruml a pan tajemník, který osvětlil téma odvolání tajemníka (vč. jeho osobního odvolání).  
 

Občan Tomáš O. se dotazoval, jaký je stav porodů v MěN Čáslav ke konci srpna 2024. 
Zastupitel a ředitel MěN Čáslav C. Provazník uvedl, že k poslednímu srpnu 2024 bylo 200 porodů, k dnešnímu dni je 
to 210 porodů. 
Občan Tomáš O. se dotazoval na vytápění MěN Čáslav od soukromé spol. LESS & TIMBER, a.s.? 
Starosta uvedl, že o této možnosti s ředitelem spol. diskutuje ale prozatím to není aktuální (problém je především 
v přivaděči, který je velmi drahý). 
Občan Tomáš O. se dotazoval, jak je město připraveno řešit situaci, kdy by skládka byla uzavřena a odpad se musel vozit 
někam jinam?  
Starosta odpověděl, že rozšíření skládky je podmíněno vydání integrovaného povolení. Prozatím vydané není a toto 
bude příp. řešeno útlumem návozu, tak aby se zde mohl skládkovat odpad z čáslavského regionu.  
Občan Tomáš O. se dále dotazoval v jaké časové ose by to mělo být? 
Starosta uvedl, že nedokáže říct, na jak dlouho kapacita stačí. Předpoklad je do konce příštího roku, pokud se utlumí 
nyní návoz. 
Občan Tomáš O. požádal zastupitele, kteří kandiduji do krajských voleb, aby uvedli, proč by ho občané měli volit? 
Zastupitel D. Blažej uvedl, že nechce zasedání zastupitelstva využít jako předvolební agitaci, ale po skončení by se klidně 
vyjádřil. 
Radní J. Ruml se vyjádřil k senátním volbám, které byly před dvěma lety. 
Zastupitel V. Málek uvedl, že on by neměl problém představit svou kandidaturu, ale pokud ostatní se vyjádřit nechtějí, 
tak on se také vyjadřovat nebude. 
Zastupitelka A. Vavřinová má stejný názor jako kolega D. Blažej.  
 

Občan Radek H. připomněl hlasování o 3 mil. dotaci pro městskou nemocnici na krajském zasedání zastupitelstva, kdy 
se čáslavský a zároveň krajský zastupitel D. Blažej zdržel hlasování. 
Zastupitel D. Blažej vysvětlil, proč tomu tak bylo.  

Občan Radek H. vzpomněl článek v Čáslavských novinách, který napsal radní J. Ruml.  
Radní J. Ruml se vyjádřil, jako autor onoho článku.  
 

Občanka Olga H. se dotazovala na neveřejnou komunikaci, v souvislosti se skládkou, která by měla „ulevit“ dopravě 
v Čáslavi – jak se bude dané hlídat, příp. vymáhat? 
Starosta vysvětlil.   

Občanka Olga H. se dále dotazovala, zda je v divadle klimatizace? 

Radní J. Žaloudek uvedl, že ano a vysvětlil, proč v dnešní den není puštěna. 
 

Občanka Hana L. se dotazovala na monitoring ovzduší? 
Místostarostka odpověděla, že se momentálně řeší umístění dalšího senzoru, který by měl být v ul. Masarykova (ZŠ). 
Uvedla, že nyní jsou v provozu tři monitory (prachových částic) – dvůr MěÚ, MěÚ v ul. Gen. Eliáše, Vodranty.  
Občanka Hana L. se dotazovala na rozsáhlé měření – měření i „malých částic“, což bylo jednáno na setkání se zástupci  
Českého svazu ochránců přírody Zelená Čáslav.  
Místostarostka uvedla, že i dané se bude projednávat. 
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
 
Informace o aktuální situaci v Městské nemocnici Čáslav 
Aktuální informace k městské nemocnici sdělil místostarosta MUDr. E. Petrikovič:  

- nadále probíhají jednání s pojišťovnami (poslední je naplánováno na přelom měsíce října a listopadu) 
- nyní příslib rámcové smlouvy na 5 let u porodnice s tím, že musí být zachováno minimálně 300 porodů za rok  
- probíhají jednání o restrukturalizaci lůžkového fondu (optimalizace lůžek na dětském oddělení /o 10 lůžek/ a 

gynekologicko-porodnické oddělení /10 lůžek/ a rozšíření lůžek následné péče o 20 lůžek), což by mohlo 
nemocnici přinést více jak 20 mil. Kč / rok 

- za první půlrok roku 2024 je nadprodukce nemocnice více jak 20 mil. Kč (toto se projeví v rozpočtu v roce 2026) 
- uvedl, že pokud to takto půjde dál, tak v roce 2026 by nemocnice mohla být tzv. „za vodou“ 

 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
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01. Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu za květen - červenec 2024 
Zastupitel D. Mikš předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Zastupitel M. Jusko se dotazoval na pol. pojištění – nárůst o třetinu. 
Starosta uvedl, že v posledních letech proběhlo od pojišťoven větší čerpání, než byly platby, pojišťovny byly 
nespokojené a chtěly smlouvy zrušit, proto došlo k úpravě smluv a k navýšení. 

 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo další nepřihlásil. 

Hlasování:  
pro: 17                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo: 1 
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Jiří Žaloudek       
 

NEHLASOVALO: 

MUDr. Ervin Petrikovič       

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/80/2024. 

 
02. Rozpočtové opatření č. 4/2024 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti k rozpočtovému opatření.  
 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Zastupitel M. Jusko požadoval vysvětlení ztráty nemocnice za rok 2022. 
Starosta vysvětlil, že 83 mil. Kč by byla ztráta nemocnice, pokud by se odečetly příspěvky města + 10 mil. Kč byla 
rozpuštěná rezerva.  
Zastupitel V. Málek uvedl, že v účetnictví, ve státní pokladně Ministerstva financí, v auditu, v reálu je uvedena ztráta 
nemocnice 8 mil. Kč.  
Zastupitel M. Horský se vložil do diskuse a uvedl, že hospodářský výsledek nemocnice za rok 2022 je mínus 8 mil. 16 
tis. Kč, dále vysvětlil „pojmy“.  
Dále se dotazoval na odhad ztráty – hospodářský výsledek a hodnotu podpory od zřizovatele ke konci letošního roku? 
Zastupitel a ředitel MěN Čáslav C. Provazník odpověděl, že dosud je vyčerpán provozní příspěvek od zřizovatele 35 
mil. Kč, do konce roku zbývá cca 15 mil. Kč. Věří, že celá částka vyčerpána nebude.  
K danému se také vyjádřil radní J. Ruml.  
Místostarosta E. Petrikovič ještě doplnil odpověď o ztrátě nemocnice a dále se vyjádřil k projektu REACT a k celkovému 
stavu nemocnice v minulosti a nyní.  
K danému se do diskuse zapojil zastupitel M. Horský, starosta, radní J. Ruml, zastupitel V. Málek, zastupitel V. Drda, 
který požádal kolegy zastupitele (krajské zastupitele) o „pomoc“ při rozhodování o dotování nemocnice, o pomoc při 
získání lékaře na záchranku. 
Radní Z. Nezbedová se dotazovala zastupitele M. Horského, v souvislosti s vícezdrojovým financováním nemocnice – 
zda za minulého vedení byli všichni stejného názoru? Následně představila článek, který tehdy napsala na facebook 
bývalá členka rady města JUDr. Anna K. 
Dále připomněla, jak to vypadalo v městské nemocnici za bývalého vedení radnice a bývalého vedení městské 
nemocnice (vedení MUDr. Mgr. Dita M. LL.M.).  
Vyjádřil se zastupitel M. Horský a dále se vyjádřil také zastupitel V. Málek.  
 

Občanka Ilona N. se dotazovala zastupitele C. Provazníka / ředitele MěN Čáslav, zda je to srdcař a zda zůstane 
v nemocnici jako ředitel i po volbách v roce 2026? Dále se dotazovala, jak dlouho bude možné dotovat nemocnici, 
pokud (ne)bude fungovat skládka?  
Odpověděl místostarosta E. Petrikovič, který zopakoval, že v roce 2026 by měla být nemocnice „samostatná“. Doplnil 
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pan starosta.  
Do diskuse se dále zapojil zastupitel M. Horský a tajemník M. Ronovský, který mluvil o veřejných zdrojích, veřejných 
službách, vícezdrojovém financování. 
 

Občan Tomáš O. se dotazoval, v souvislosti s uvedeným, že v roce 2026 bude nemocnice finančně soběstačná – jak se 
podařila vyřešit otázka mezd zaměstnanců v nemocnici? 
Místostarosta E. Petrikovič uvedl, že ano, nejvyšší jsou osobní náklady zaměstnanců. Opětovně zopakoval slova, jak 
bude nemocnice fungovat v budoucnosti, jak bude nemocnice financována.     
Uvedl, že v nemocnici je již dnes nastaven určitý trend fungování a ten chtějí pro občany zachovat.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo další nepřihlásil. 

 

Hlasování:  
pro: 18                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr. Ctibor Provazník Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Jiří Žaloudek     

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/81/2024 

 
19.02 hod. – 19:12 hod. - vyhlášena přestávka 

 
03. Obecně závazná vyhláška (novela zákona č. 338/1992 Sb., o dani z nemovitých věcí) 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  

 

Hlasování:  
pro: 16                                                 proti:                  zdrželo se: 2                                         nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček Mgr. Martin Jusko Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník Ing. Josef Ruml 

Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Jiří Žaloudek 
 

ZDRŽELO SE: 

 Martin Horský JUDr. Vlastislav Málek     

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/82/2024. 

 
04. Bezúplatný převod poz. parc. č. st. 3831_SVJ Pražská 1621-1625 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  

Hlasování:  
pro: 18                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr. Ctibor Provazník Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Jiří Žaloudek     

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/83/2024. 
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05. Plán společných zařízení_Pozemkové úpravy v k.ú. Rohozec u Žehušic a Chotusice 
Místostarostka předložila důvodovou zprávu. 

 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  

Hlasování:  
pro: 18                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr. Ctibor Provazník Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Jiří Žaloudek     

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/84/2024. 
 

06. Kontrolní výbor _ Kontrola plnění usnesení rady města ze II. pololetí roku 2023 
Zastupitel V. Málek předložil důvodovou zprávu a podrobnosti sdělil zastupitel M. Jusko, který kontrolu spolu s kolegyní 
prováděl. 
  

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Místostarostka doplnila informace k jednomu z bodů kontroly – vyhodnocení odpadového hospodářství od spol. ISES 
s.r.o. Následně ještě proběhla diskuse na toto téma, do které se zapojil pan starosta. 
Do diskuse se dále zastupitel V. Málek, který následně požádal o prezentaci videa týkající se budoucnosti odpadového 
hospodářství – spol. OZO Ostrava s.r.o.  
 

Prezentace videa  
Hlasování:  
pro: 9                                                 proti: 4                 zdrželo se:  5                                        nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda  Jiří Honzíček  Martin Horský 

Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek MUDr. Ctibor Provazník Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Jiří Žaloudek       
 

PROTI: 

RNDr. Tomáš Hasík MUDr. Ervin Petrikovič Ing. Josef Ruml Mgr. Renata Vaculíková 
 

ZDRŽELO SE: 

Ing. Jiří Havlíček Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová 

Ing.  Jaromír Strnad       

Návrh usnesení nebyl schválen, usnesení nebylo přijato. 

 

Kontrolní výbor _ Kontrola plnění usnesení rady města ze II. pololetí roku 2023 
Hlasování:  
pro: 16                                                 proti:                  zdrželo se: 2                                         nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr. Ctibor Provazník Ing. Josef Ruml Bc. Alice Vavřinová Mgr. Jiří Žaloudek 
 

ZDRŽELO SE: 

Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková     

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/85/2024. 
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07. Kontrolní výbor _ Kontrola odpadového hospodářství města Čáslavi 
Zastupitel V. Málek předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se přihlásil pan starosta, nikdo další se do diskuse nepřihlásil. 

 

 
Hlasování:  
pro: 13                                                 proti:                  zdrželo se: 5                                         nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda MUDr. Ctibor Provazník Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Jiří Žaloudek       
 

ZDRŽELO SE: 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. Renata Vaculíková       

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/86/2024 
 

08. Směrnice S-01, revize č. 3 - Odpovědnost odborů MěÚ za paragrafy a položky rozpočtové skladby; 
       Směrnice S-14 - Pravidla pro sestavování, čerpání a úpravy rozpočtu, pro kontrolu rozpočtových opatření a pro 
sestavení závěrečného účtu 

Místostarostka předložila důvodovou zprávu a sdělila podrobnosti. 

 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:  
pro: 17                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo: 1 
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Jiří Žaloudek       
 

NEHLASOVALO: 

 Jiří Honzíček       

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/87/2024 

 
Dotazy a připomínky zastupitelů 
Starosta přednesl informace ke stížnosti paní Vladimíry S. týkající se hlučnosti v ul. Na Bělišti.  
 

19:47 hod. - odchod zastupitele Daniela Mikše 
 

Radní J. Ruml se vyjádřil k opatření týkajícím se ochrany osobních údajů a anonymizace zasedání zastupitelstva.  
K danému se vyjádřil tajemník M. Ronovský, který podrobně vysvětlil danou problematiku. Následně také přítomné 
seznámil s rozhodnutím Úřadu pro ochranu osobních údajů, které bylo vydáno na základě stížnosti zastupitele města.  
Zastupitel V. Drda se dotazoval v jakém nejkratším čase je možné anonymizaci provést? 
Tajemník M. Ronovský odpověděl, že záleží na délce celého zasedání. Pověřenec MěÚ sleduje každé jednání, dělá si 
poznámky a většinou druhý den je předá na IT oddělení MěÚ, kde je následně provedeno „vypípání“ a poté je záznam 
zveřejněn.  
 

Zastupitel V. Málek se dotazoval proč nebyl předložen návrh nového Jednacího řádu (Zastupitelstva města Čáslavi) když  
to bylo jedním z nápravných opatření zaslaných jako vyjádření Úřadu pro ochranu osobních údajů? Dále se vyjádřil k 
diskusím vedeným na jednání zastupitelstva.  
K danému se vyjádřil radní J. Ruml a následně tajemník M. Ronovský. 
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Místostarostka se vrátila k článku v Čáslavských novinách týkající se výstavby nové MŠ, který napsal zastupitel M. Jusko. 
Následně se k danému vyjádřil zastupitel M. Jusko a radní J. Ruml. 
 

20:17 hod. - odchod zastupitelů Jiřího Havlíčka, Martina Horského 
 

Zastupitel D. Blažej se vyjádřil k GDPR, není mu jasné „proč“ najednou taková změna (anonymizování), působí to na 
něho, že je to dělané záměrně. Uvedl, že na krajském zasedání není anonymizováno nic.  
Tajemník uvedl, že jde o dodržování zákonů ČR a rozhodnutí Úřadu pro ochranu osobních údajů.  
 

Radní Z. Nezbedová položila několik dotazů zastupiteli V. Málkovi, které se týkaly vyžadování dokládání výše příjmu při 
prodlužování smlouvy v bytovém domě v č.p. 86 v ul. Přemysla Otakara II. – sociální byty, o kterém bylo rozhodnuto      
na jednání rady města v květnu 2022.  
 

20:22 hod. - odchod zastupitelů Tomáše Hasíka a Václava Drdy  
 

Zastupitel V. Málek uvedl, že jelikož jsou dotazy obsáhlé, odpoví písemně.  
 

20:26 hod. - odchod zastupitele Josefa Rumla 
 

Zastupitel M. Jusko se dotazoval na novou ředitelku v Mateřské škole v Čáslavi? Nikde o jejím jmenování nebyla zmínka 
(Čáslavské noviny apod.). Dále se dotazoval na petici, která „proběhla“ před zvolením nové ředitelky a na hospodaření 
mateřské školy.  
Požádal o zaslání informací písemně.  
Reagovala paní místostarostka a pan starosta. 
 
Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
 
Informativní zprávy / Různé:  
- 

 

20:45  hod. - ukončeno jednání 
 

Na konci dnešního zasedání bylo přítomno 12 členů zastupitelstva města. 
Příští zasedání zastupitelstva proběhne dne 04.11.2024. 
Ověřovatelé zápisu: JUDr. Vlastislav Málek a Mgr. Jiří Žaloudek 
Návrhová komise: Jiří Honzíček a Martin Horský  
Zápis vyhotovila: Zdeňka Veselá  
Celý záznam zasedání uveřejněn na webu města Čáslavi: 

o audiozáznam: https://www.meucaslav.cz/zasedani/zasedani_2024-09-09/HerSie/HerSieHtml5.html 
o videozáznam: https://www.youtube.com/watch?v=8NlWkDN8LcI 

 

PŘÍLOHY: Usnesení – č.j.: MěÚ/48980/2024/SEK 
                 Listina přítomných zastupitelů 
                 Pozvánka ze dne 30.08.2024 
                 Kontrola plnění usnesení č.j.: MěÚ/33241/2024/SEK ze dne 10.06.2024 
                 Důvodové zprávy č. 1 – 8 
 
 
 
Ing. Jaromír Strnad v. r.                                                                                                                      Mgr. Renata Vaculíková v. r. 
starosta                                                                                                                                                                                                                        místostarostka  

 
Ověřovatelé:  
 
 
 
JUDr. Vlastislav Málek v. r.                                                                                                                           Mgr. Jiří Žaloudek v. r. 
člen zastupitelstva                                                                                                                                                                                   člen rady a zastupitelstva 

https://www.meucaslav.cz/zasedani/zasedani_2024-09-09/HerSie/HerSieHtml5.html
https://www.youtube.com/watch?v=8NlWkDN8LcI
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PŘEHLED USNESENÍ Z JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA ČÁSLAVI ZE DNE 09.09.2024 

TEXTOVÁ ČÁST USNESENÍ ČÍSLO USNESENÍ 

 Hlasování pomocí elektronického systému ZM/75/2024 

 Ověřovatelé zápisu ZM/76/2024 

 Členové návrhové komise ZM/77/2024 

 Program dnešního zasedání ZM/78/2024 

 Průběh zasedání ZM/79/2024 

 Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu za květen - červenec 2024 ZM/80/2024 

 Rozpočtové opatření č. 4/2024 ZM/81/2024 

 Obecně závazná vyhláška (novela zákona č. 338/1992 Sb., o dani z nemovitých věcí) ZM/82/2024 

 Bezúplatný převod poz. parc. č. st. 3831_SVJ Pražská 1621-1625 ZM/83/2024 

 Plán společných zařízení_Pozemkové úpravy v k.ú. Rohozec u Žehušic a Chotusice ZM/84/2024 

 Kontrolní výbor _ Kontrola plnění usnesení rady města ze II. pololetí roku 2023 
- prezentace videa 

NESCHVÁLENO 

 Kontrolní výbor _ Kontrola plnění usnesení rady města ze II. pololetí roku 2023 ZM/85/2024 

 Kontrolní výbor _ Kontrola odpadového hospodářství města Čáslavi ZM/86/2024 

 Směrnice S-01, revize č. 3 - Odpovědnost odborů MěÚ za paragrafy a položky rozpočtové skladby  
 Směrnice S-14 - Pravidla pro sestavování, čerpání a úpravy rozpočtu, pro kontrolu rozpočtových opatření a pro sestavení 
závěrečného účtu 

ZM/87/2024 

 
   
 
 
 
 
   
Ing. Jaromír Strnad v. r.                                                                                                                      Mgr. Renata Vaculíková v. r. 
starosta                                                                                                                                                                                                                        místostarostka  

 
Ověřovatelé:  
 
 
 
JUDr. Vlastislav Málek v. r.                                                                                                                           Mgr. Jiří Žaloudek v. r. 
člen zastupitelstva                                                                                                                                                                                   člen rady a zastupitelstva 

 


